
 

 Styrelsen för Blåbandisternas fjällgårdsförening, Blå Gården, 

lämnar följande verksamhetsberättelse för år 2023 

 

Årsmöte  

Årsmötet år 2023 ägde rum 29 april 2023 i Tavelsjö Församlingsgård 

 

Styrelse 2023  

Sören Lundgren, ordförande  
Karl-Gunnar Miltsis, kassör  

Lars Lindgren, bokningsansvarig  

Marianne Fridh, ledamot 

Britt Andersson, ledamot 

Markus Lindgren, ledamot 

Rikard Bäckström, ledamot 

  

 

Styrelsemöten  

Styrelsen har haft 6 sammanträden fördelat på fem telefonmöten och ett 

där man träffades fysiskt.  

 
Sommarvärdar  

Under sommaren har det varit två familjer som städat och gjort det fint på 

tomten.  

 

Bygdemedel 

Det har ansökts om bygdemedel via Storumans kommun och 

länsstyrelsen. Ansökan gällde investeringar i energibesparande åtgärder 

utbyte av ytterdörrar, fönster och gamla element samt utbyte av 

värmepump till pumpar med styrning som man kan göra hemifrån. Vi 

hade en ansökan för minst 500 000 kr där egeninsats räknas. Vi har fått 

avslag på ansökan då vi inte har allmänna samlingslokaler. 
  

Representation 
Sören Lundgren deltog på Våra Gårdars ombudsmöte 6-7 maj i Falun.  

Rickard Bäckström deltog som styrelserepresentant för Våra Gårdar. 

 

Blå Gårdens 75-års jubileum 10-13 augusti 

Det var 17 personer som deltog på 75-årsfirandet. Festen höll till på 

Hemavans Fjällstation där vi fick avtacka Siv Kristoffersson som har 

tjänstgjort som vaktmästare under många år. Det serverades god mat 

samt trevlig sång och musikunderhållning med Patrik Frohm från Umeå. 

Det förekom också lotteriförsäljning som gav oss intäkter till jubiléet. 

Annonsering om firandet har skett i tidningen Blå Bandet. Som gåvor av 

medlemmar och Blåbandsföreningar fick Blå Gården en batteridriven 

gräsklippare, nya sängkläder till stugan Granen samt hamburgare och 
dryck. Övriga aktiviteter som skedde var bl.a grillning på tomten, utflykt 

till Atoklinten, gudstjänst i Hemavankyrkan samt utflykt på fjället. 



 

Övriga händelser under året 

Soptunnan 

Den soptunna som vi använder har börjat användas av utomstående som 

lämnar sopor i soptunnan. Den har blivit överfylld och fåglar hackar 

sönder innehållet. Vägföreningen har varit informerad och känner till vårt 

problem. De tycker att soptunnan borde flyttas mer inne på gården så den 

inte syns för utomstående. Kontakt med Storuman kommun har skett som 

medger att det är vanligt att utomstående lämnar sopor i andras tunnor. 
 

Fönster i Granen 

Efter en kraftig blåst under vintern har ett fönster blåst upp i Granen. Ett 

av glasen har gått sönder och har lagats av hantverkare. 

 

Prishöjning 

Styrelsen har beslutat att prishöjning av hyrorna ska ske från 1 augusti. 

 

Borttagning av träd 

På grund fallrisk mot byggnader har det gjorts en översyn på hur många 

björkar som behöver fällas. Slutet av september var Erik Lindgren och 

Fredrik Berggren och fällde nio stycken björkar. Det var de som var mest 
utsatta och skadade som fälldes denna gång. 

 

Fönsterruta i Björken 

Under Allhelgonahelgens kraftiga blåst har en fönsterruta blåst sönder i 

stugan Björken. Ett nytt tre-glas fönster öppningsbart monterades under 

januari 2024. 

 

Beläggning  

Även detta år blev det många gästnätter. Under sex veckor augusti till 

september var stugan Björken uthyrd till en firma som arbetade med 

vägomläggning i Hemavan. 

 

Här följer statistiken för antalet gästnätter för de senaste 10 åren.  
2014: 1 388 2015: 1 276 

2016: 1 112 2017: 1 150 

2018: 1 172 2019: 1 159 

2020: 1 084 2021: 798 (avser corona) 

2022: 2 040 2023: 1 566 

 

Styrelsens slutord för 2023 

Antalet gästnätter är stabilt och de boende är nöjda med stugorna. Vi är 

glada att det kom så pass många blåbandister som övernattade i samband 

med vårt jubileum. Utmaningen är nu att vi får medlemmar som vill 

komma till Hemavan under 2024 för boende i stugorna. Vår uppgift att 

förvalta gårdarna är prio och ekonomiska medel ska göra det möjligt. 


